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DE GROTE BEVRAGING

BEHOUD IJSBAAN

IN HEST 
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ALLES, DAT 
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Maak van 
verkeersveiligheid een prioriteit

MOBILITEIT

LOKALE VERKIEZINGEN: 

Hoog tijd voor 
een nieuwe wind 
in de gemeenteraad



‘In Hest hemme welle alles’ dat moet 
zo blijven. Heist zonder ijsbaan is als 

een café zonder bier’. 
Lisa De Preter, PVDA Heist-op-den-Berg

IJSBAAN

PETITIE IJSBAAN

WIST-JE-DAT?

De PVDA wil samen met jou 
en 100.000 andere mensen 
de échte prioriteiten 
bepalen, om daarmee naar 
de verkiezingen te trekken in 
2024. Geef je mening!

Zaterdag 4 november hield PVDA Heist-op-den-Berg 
haar jaarlijkse Bio-spaghettiavond. Met bijna 200 
aanwezigen, werd  het een topeditie. Federaal 
parlementslid Greet Daems kwam spreken over de start 
van de verkiezingscampagne. Daarnaast gaf lijsttrekker 
Senne Heremans een toespraak over de plannen in Heist-
op-den-Berg. Het werd een  gezellige avond die energie 
gaf voor de komende campagne. Nog maar eens werd 
duidelijk: autenthiek links heeft een plaats in Heist!

SPAGHETTIDAG PVDA HEIST 
WAS EEN GROOT SUCCES

Na het nieuws over de onzekerheid van de ijsbaan lanceerde 
PVDA een petitie. Dit deden ze om de vele bezorgde burgers 
een verenigde stem te geven. "De petitie heeft als doel om aan 
de gemeente een duidelijk signaal te geven zodat ze er alles 
aan doen om een ijsbaan in Heist te houden," vertelt Lisa De 
Preter van PVDA. "De petitie werd massaal gedeeld. Op enkele 
dagen tijd verzamelden we meer dan 2.500 handtekening. 
Van een duidelijk signaal gesproken!"
Teken ook de petitie via: heist-op-den-berg.pvda.be/

De ijsbaan in Heist-op-den-Berg gaat zijn laatste seizoen in. Na 36 jaar 
gaat de uitbater met  pensioen. Na gesprekken met de verenigingen en de 
uitbater, blijkt dat de toekomst van de ijsbaan erg onzeker is. Het is de 
thuishaven van de ijshockey- en schaatsclub. Daarnaast komen er jaarlijks 
80.000 mensen schaatsen uit Heist en omstreken. ‘In Hest hemme welle 
alles’ dat moet zo blijven, want Heist zonder ijsbaan is als een café zonder 
bier. PVDA bekijkt verschillende pistes en steekt zijn hand uit om in 
dialoog te gaan met verschillende partners.

Binnen de week meer dan 
2.500 handtekeningen!

VOORTBESTAAN HEISTSE TROTS IS 
ONZEKER



 GRAAIPENSIOEN 

Jonas Geirnaert,  
televisiemaker

Een vlijmscherpe 
analyse met een 
boodschap van 
hoop

IN DE KIJKER

In zijn nieuwe boek Muiterij
neemt Peter Mertens, alge-
meen secretaris van de PVDA, je 
mee op een dolle reis langs de 
achterkamers van de macht, van 
voedselspeculatie via absurde 
oliewinsten tot hoge ren-
tevoeten.
Het kompas op die reis? De een-
voudige dingen: een gezonde 
maaltijd, betaalbare rekeningen, 
een degelijk inkomen, een 
leefbare omgeving.
Muiterij geeft het woord aan wie 
zich benedendeks bevindt. In 
het noorden én het zuiden. Dat 
zorgt voor een

verfrissende kijk op kantelende 
wereldverhoudingen. 

“Een boek dat zin geeft aan wat 
in de wereld gebeurt”, vindt 
Jeremy Corbyn, voormalig 
leider van Labour. “Een hoopvol 
boek voor al wie bouwt aan een 
rechtvaardige samenleving”, 
volgens auteur Vijay Prashad. 
“Meeslepend en eindeloos 
boeiend”, zegt Jerome Roos van 
de London School of Economics.

Een pensioen van 1300 euro, daar moeten veel mensen het 
mee doen. Maar voor Siegfried Bracke en Herman De Croo is 
een maximumpensioen van 7.813,40 euro niet genoeg. 
Duizenden euro’s extra graaipensioen staken ze op zak. 
Alleen de PVDA was hier altijd tegen. Onder onze druk 
betaalde De Croo terug, maar Bracke weigert. Hij sleept de 
PVDA voor de rechter en wil onze petitie verbieden. Maar wij 
plooien niet. Bracke moet zijn illegale graaipensioen 
terugbetalen.

Laat je stem horen, protesteer mee op 
www.pvda.be/graaipensioen.

Wij willen elke euro terug

Nu te koop in de boekhandel of 
bekijk de docuserie op 
www.petermertens.be.



INTERVIEW

De PVDA doet wat andere partijen 
al lang niet meer doen: luisteren, 
zeggen Peter Mertens en Jos 
D’Haese, de PVDA-lijsttrekkers 
voor Kamer en Vlaams Parlement.

Van waar komt het idee voor een 
Grote Bevraging?

Peter. De klassieke partijen zijn 
wereldvreemd: ze weten totaal 
niet wat er leeft. Mensen zijn 
daar terecht gefrustreerd over. 
Wat heeft de regering eigenlijk 
al voor ons gedaan? 

Bij de PVDA zit luisteren naar de 
mensen in ons DNA. Daarom 
smijten we ons de komende 
maanden in dit groot 
democratisch project. Duizen-
den PVDA-leden gaan op pad: 
naar de fabriekspoorten, in de 
wijken, op de markten... Ons 
doel: de mening van 100.000 
mensen vragen.

Wat gebeurt er met al die 
meningen?

Jos. Heel wat. (lacht) Wat jullie 
ons vertellen, dat zijn echt 
sociale prioriteiten, dat is jullie 
visie op wat er moet veranderen 
in onze samenleving. Wij zetten 
die punten op de politieke 
agenda en trekken er in 2024 
mee naar de verkiezingen. Zo’n 
verkiezingsprogramma is bij ons 
geen lijstje met loze beloftes die 
we de dag na de verkiezingen 
alweer vergeten zijn, hè. Nee, 
dat zijn strijdpunten waar we 
dag na dag voor opkomen. 

Weegt de PVDA wel genoeg op 
het beleid?

Peter. Ja hoor, wij zetten druk 
en zorgen voor verandering. 
Denk maar aan het noodfonds 
voor de zorgsector, de 

afschaffing van de Turteltaks, 
de btw-verlaging op energie, 
het belasten van de 
overwinsten en hogere 
minimumpensioenen. Wij 
geloven in de kracht van de 
strijd van de mensen zelf, op de 
werkvloer en in de wijken. 
Samen met vakbonden en 
middenveld hebben we zo al 
heel wat op de agenda gezet.

De graaicultuur in de politiek, 
bijvoorbeeld. 

Jos. (knikt) Inderdaad. Het is de 
PVDA die het schandaal van de 
graaipensioenen van politici aan 
het licht bracht. Siegfried 
Bracke (N-VA) sleept ons 
daarvoor voor de rechtbank, 
maar wij laten ons niet het 
zwijgen opleggen. Wij blijven 
strijden tegen de graaicultuur, 
waar àlle klassieke partijen aan 
meedoen. Ook het Vlaams 
Belang. 

Wat heeft Vlaams Belang 
gedaan toen beslist werd om 
politici graaipensioenen toe te 
kennen? 

Luisteren naar de mensen, 
dat is onze manier van aan 
politiek doen



Ze hebben dat gewoon mee 
goedgekeurd! Het is een partij 
van de elite, van het 
establishment. 

Wat heb jij in de Grote Bevraging 
zelf ingevuld op de vraag ‘wat 
zou je eerst veranderen?’ 

Peter. (kordaat) De btw op 
voeding naar 0% brengen. Onze 
winkelkar wordt onbetaalbaar, 
terwijl de winsten van de 
multinationals in de voedings-
industrie ontploffen. En de 
regering doet niks. Integendeel, 
ze profiteert van de extra btw-
inkomsten. We moeten zo snel 
mogelijk de prijs van melk, vlees, 
brood, pasta en andere voeding 
doen dalen. 

En hoe ga je dat betalen? 

Peter. Dat ze ons niet komen 
zeggen dat dat niet betaalbaar 
is. De regering moet eindelijk de 
fiscale achterpoortjes durven 
sluiten. Wist je dat grote 
bedrijven in ons land vandaag 
geen eurocent belasting 
betalen op de winst die ze 
maken op de verkoop van 
aandelen? Dat kost de schatkist 
gemiddeld 4 miljard euro per 
jaar.

WIJ BLIJVEN 
STRIJDEN TEGEN
DE GRAAICULTUUR
IN DE POLITIEK.

Durven de andere partijen daar 
niet aan te raken? 

Jos. Blijkbaar niet. Er is bij de 
bevolking nochtans een zeer 
groot draagvlak voor eerlijke 
belastingen. Kijk maar naar de 
brede steun voor onze 
miljonairstaks. Waar wacht de 
regering op? 

De ‘linkse’ partijen steken het op 
de liberalen, die hun veto 
zouden stellen. Maar wanneer 
gaan die andere partijen eens 
een beetje ruggengraat tonen? 
Wij zeggen: durf nu eens 
eindelijk die superrijken aan te 
pakken. Tax the rich.



VIER AAN 
HET WOORD

Welke plek hebben jongeren in Heist? 
Met die vraag gingen we op pad, we laten 
vier Heistenaren aan het woord.

Er mag meer 
geïnvesteerd worden in 
de jeugdverenigingen.

Mert Ali, chiroleider
Pleinpatrons geven 
jongeren rechten en 
plichten.

Femke, student

Met de Chiro organiseren we naast de zondagse 
activiteiten verschillende evenementen. Helaas 
worden de kosten steeds hoger en onze marges 
kleiner. De subsidies volgen niet en dat voelen we. 
Voor PVDA zijn vrijwilligers en jeugdverenigingen 
de motor van Heist.

Als jongeren zijn we de toekomst! Op verschillende 
plaatsen in België wordt er gewerkt met 
Pleinpatrons. Binnen een wijk of jongerengroep 
wordt iemand dan verantwoordelijk en is het 
klankbord van de groep. Goed dat PVDA dit wil 
invoeren. 

Toen ik jong was, lagen we niet wakker 
van de dure woningprijzen of een 
onzekere job. Nu hebben jongeren meer 
kopzorgen, dat zou niet mogen. Ik ben blij 
dat PVDA jongeren centraal stelt en gaat 
voor structurele maatregelen.

Als volleyballer geef ik wekelijks 
trainingen aan kinderen en jongeren. 

Onze sporthal is helaas niet meer 
conform met de nieuwe regels. 

Hopelijk schiet de gemeente snel in 
actie zodat Schriek, Pijpelheide en  

Heist-Goor  niet vergeten worden.

Cedric, trainer

Waar blijft 
de sporthal 

ten zuiden 
van de N10?

Jongeren van nu 
hebben meer 
zorgen.

Jef, leerkracht

REACTIES, 
VRAGEN, 

VOORSTELLEN?

heistopdenberg@pvda.be
heist-op-den-berg.pvda.be
PVDAHeistopdenBerg
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MOBILITEIT

Maak van 
verkeersveiligheid 
een prioriteit
Weer zijn de werken aan rotonde Fabiola 
uitgesteld. Negen jaar geleden al overhandigde een 
actiecomité meer dan 4.000 handtekeningen om 
de moordstrookjes aan te kaarten. Nog steeds is er 
geen verandering... PVDA stak zelf de handen uit de 
mouwen en verwijderde het onkruid, veegde de 
steentjes weg, plaatste borden en overschilderde 
de verbleekte haaientanden in opvallende kleuren 
zodat 1 september toch een beetje veiliger werd. 
Dit met een duidelijke eis: hoog tijd voor een 
gemeente zonder gevaarlijke verkeersituaties.

ARMOEDE

Fakkeltocht tegen 
armoede, wij waren erbij!
Meer dan 6.000 Heistenaren bevinden zich in 
een armoederisico situatie. 1 op de 10 kinderen 
in onze gemeente groeit op in armoede. Er 
blijft onvoldoende aandacht voor armoede in 
Heist. Daarom organiseerde de lokale ar-
moedeorganisatie vzw Den Draai een fakkel-
tocht waar we met PVDA zoals steeds aan-
wezig waren. De eerste stap van verbetering is 
luisteren naar de ervaringsdeskundigen. Laten 
we de enorme kennis van lokale armoede-
organisaties effectief benutten. Samen ver-
zetten we ons tegen armoede!

STRAATVERLICHTING

Bespaar niet op 
verkeersveiligheid
Afgelopen winter werd naar aanleiding van de energiecrisis 
beslist om de straatverlichting van de gemeente uit te zetten 
van 23u tot 5u. Voor vele arbeiders in ploegen en Heistenaren 
die nog op stap gingen ‘s nachts was dit op verschillende 
plaatsen levensgevaarlijk. Met PVDA dienden we in naam van 
de bezorgde burgers een schriftelijke aanvraag bij de 
gemeente in om de verlichting op gevaarlijke punten terug 
aan te laten. Uiteindelijk draaide de gemeente de besparing 
terug. Een mooie overwinning! 

De gemeente heeft de verplichte gemeenschaps-
dienst goedgekeurd. Langdurig werklozen  zullen 
moeten werken aan 1,30 euro per uur.  Zo kunnen 
bestaande jobs vervangen worden.  De stap wordt 
kleiner om loon- en arbeidsvoorwaarden af te 
bouwen en met deze sociale afbraak is PVDA niet 
akkoord. Er moet gekeken worden naar de oorza-
ken van werkloosheid. PVDA pleit voor investerin-
gen in gemeentediensten en sensibilisering van 
werkgevers met zicht op inclusie.

Invoering verplichte 
gemeenschapsdienst

WIJ ZEGGEN NEE

Ook dit jaar staat de PVDA met een 
standje op het loopparcours van 
'Heist loopt warm'. Dit jaar is het 
thema 'Opgroeien zonder zorgen'. 
We ondersteunen graag dit warm 
initiatief. Als linkse partij gaan we 
daarnaast ook voor structurele 

maatregelen. Vorig jaar maakten we veel lopers en 
wandelaars blij met verse soep, chocomelk en een 
winters jenevertje. We konden op die manier een 
mooi bedrag schenken. Iedereen welkom!

Vind PVDA terug 
op Heist loopt Warm

HEIST LOOPT WARM

BIJ JOU IN 
DE BUURT



LOKALE VERKIEZINGEN

Senne Heremans (29) 
trekt PVDA-lijst.

PVDA Heist-op-den-Berg 
heeft haar lijsttrekker 
bekend gemaakt voor de 
gemeenteraadsverkiezingen 
van 2024. “We gaan er een lap 
op geven,” klinkt het 
gemotiveerd bij Senne, “bij 
ons geen ons-kent-ons, maar 
een stem voor alle 
Heistenaren. Van Schriek tot 
Wiekenvorst, van voldoende 

kinderopvang tot betaalbare ouderenzorg, we zijn er 
klaar voor! We hebben een enthousiast en divers team 
dat er vollenbak voor zal gaan. We zijn ervan overtuigd 
dat we de frisse wind zijn die de gemeente nodig heeft."

Heistenaar, 
waar lig jij 
van wakker?
De lokale afdeling van PVDA heeft 
een ambitieus plan. Heel het 
najaar trekken we door de straten 
van de gemeente Heist-op-den-
Berg. Op die manier wil de linkse 
partij 1.000 mensen bevragen. 
"We willen de Heistenaren hun 
mening zodat we langs de ene 
kant ons verkiezingsprogramma 
kunnen vormgeven en langs de 
andere kant effectieve strijd-
punten kunnen bepalen." zegt 
Senne Heremans, lijsttrekker van 
PVDA, "wat naar voor komt uit De 
Grote Bevraging worden ook 
echt de punten waar we werk van 
willen maken!"

JOUW GEMEENTE

Wat betekent PVDA 
in Heist-op-den-Berg?
De PVDA is een actieve ledenpartij. Samen met burgers, organisaties 
en vakbonden bewegen we de lijnen. De ongelijkheid neemt toe. 
Terwijl enkelingen zichzelf verrijken, vallen er steeds meer mensen 
uit de boot. Dit mag niet blijven duren. Heist-op-den-Berg is een 
bruisende gemeente gedragen door vele verenigingen en 
vrijwilligers. Dit verdient alle ondersteuning. Voor PVDA geen 
luxeprojecten of postjes achter de schermen. Tijd dat de noden van 
de Heistenaren op de eerste plaats komen!

DE GROTE BEVRAGING

HEIST-OP-DEN-BERG
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